

UNPO Online notice and takedown policy

English and Chinese

ENGLISH

The purpose of Digital Collections is to release the collection into open access. You can use all non-copyrighted images freely. Material within the Digital Collections portal is licensed as CC-BY (except where otherwise stated).

Some images are still under copyright. If so, they remain under copyright until 70 years following the year of the death of the creator. Such images may not be re-used without prior written permission. For re-use of copyrighted images, you must request permission personally from the copyright holder.

Copyright holders are: the creator, any other collaborating creator(s), heirs to the copyright of the creator, or entities to which the copyrights have been transferred or assigned. Re-use means all acts of publication and reproduction.

Leiden University Libraries has done its utmost to locate the copyright holder in order to acquire permission for publication in Digital Collections. If nonetheless you believe that copyrights are not being respected, please send an email message to: specialcollections@library.leidenuniv.nl. We will respond as soon as possible and will work with you to either accredit the material correctly or remove it entirely.

Leiden University Libraries assumes no responsibility for damage in any way resulting from or connected with the re-use of images from Digital Collections.

中文

我馆数字化馆藏旨在促进所藏作品的开放使用。您可以免费使用所有不受版权保护的图片。数字化馆藏门户内的资料所遵守的版权许可协议类型为 CC-BY（创作共享、署名），除非另有说明。

有些图片仍受版权保护。这些图片的版权保护期截止于创作者死亡之后 70 年。此类图片未经事先书面授权不得再次使用。如需再次使用受版权保护之图片，必须由您本人向版权所有者获取授权。

版权所有者为：创作者，任何其他合作创作者，创作者版权继承者，通过转让或授予获得版权的实体。再次使用是指任何出版和复制的行为。

为获得在我馆数字化馆藏中发布之授权，莱顿大学图书馆已尽最大努力寻找版权所有者。尽管如此，如您认为有任何侵权之内容，请发送邮件至 specialcollections@library.leidenuniv.nl。我们会尽快作出回应，并与您合作，更改其版权认证或者将其全部移除。

由于数字化馆藏内图片的再次使用所造成的或者与之相关的任何损害，本馆不承担任何责任。